
  

 

 

Protokoll från telefonmöte 21 februari kl. 18.00. 

Närvarande: Roger Svensson, Curt Dahlberg, Carl-Gerhard Lindberg, Hans-Åke Dahlqvist 

Ulrika Hübenette, Jerker de Vall. Adj. Marie Eriksson. Inte närvarande: Putte Näslund. 

1 Mötet öppnades av ordf. Roger Svensson. 

2 Dagordningen godkändes. 

3 Till sekreterare valdes Marie Eriksson. 

4 Föregående protokoll upplästes och godkändes.  

 

5 Rapporter. 

 Alpint: Tävling V3 inställd pga. ingen tillgång till pistmaskin, SG- tävling + träningsdag i 

 Sollefteå och många andra tävlingar i distriktet har varit mycket lyckade.  

 Backe: Sollefteå GIF- BHK har genomfört Sollefteåspelen, USM och SM i stor o normal 

 backe med flera medaljer till klubben. Örnspelen i Ö-vik flyttad pga. för mycket 

 snö. Flera medaljer på SM o JSM i Falun bl.a. guld till Sollefteås Marcus Flemström o   

 silver till Sebastian de Vall. Rekryteringsproblem….Inte lyckats i år, för mycket jobb i 

 backarna. 

  

 Längd: Många tävlingar genomförda i vinter, SUIF-skidan inställd, klubben utgår ur 

 SSF, har ingen verksamhet längre. Guld till Vårby IK på USM och flera guld till Sollefteå 

 Skidor på JSM.    

6 Ekonomi: Avslutar Hogia 2018-09-30 och byter till Wisma. Flyttar konto från 

 Swedbank till Handelsbanken under sommaren. Nordeafonder säljs och öppnas nya 

 med samma risk i SHB. 

7 Kansli: Några kronor upp på lönebidraget. 

8 Tävlingar 17/18: Några tävlingar kvar i längd. Örnspelen går samtidigt med Fis Cupen 

 17-18/3 i Falun. USM-final flyttad, återbetalning? 

9 Övriga frågor: Fg. protokoll 9. SISU ordförandemöte/samlar alla ordföranden och 

 förtroenevalda max 2 deltagare/förening till ett möte från fredag kl. 16.00 till lördag 

 12.00. Materiel finns sedan tidigare och SISU betalar det mesta eftersom det räknas 

 som föreningsutveckling. 1 ½ h information från SISU, resterade tid till föreningarna. 

 Möte i april/maj med Katarina Fahlén, SSF på Hallstaberget/Höga Kusten. 

 Nulägesanalys-distrikten-frågor att diskutera från SSF: Svar från var och en i styrelsen 

 och från ordf. träffen till Katarina och Ola, SSF, Roger kontaktar Katarina. 2008 gjordes 

 också en analys som inte ”blev någonting av”, VB. till ÅSF styrelsen. 



 Alpin barnledarutbildning planeras under mars månad i Sollefteå. Info. Roger 

 Svensson. 

  

10 Nästa möte onsdag 11/4 kl. 19.00 i Sollefteå.  

11 Ordf. tackade för visat intresse och avslutade mötet kl. 19.00.  

 

Sekreterare:    Ordförande: 

 

Marie Eriksson   Roger Svensson 


